

Rue du Collège 6  
CP 112  
CH 1132 Lully

Phone : +41 21 803 51 65

[info@revelation-watches.ch](mailto:info@revelation-watches.ch)

[www.revelation-watches.ch](http://www.revelation-watches.ch)



## **THE WATCH COMPANY IN THE SWISS VINEYARDS**

The brand REVELATION is one of the most innovative and exclusive in the market today thanks to its original concept "Magical Watch Dial®". The watch company is located in the village of Lully-sur-Morges, between Geneva and Le Brassus, in the heart of the vineyards. Anouk Danthe & Olivier Leu, industrial designers in the watch industry, a couple united both in private life and professionally, founded the company on the 31st of January 2007. Anouk Danthe has exercised her art in some of the best fine watchmaking Manufactures, while Olivier Leu has cooperated with many prestigious brands as an external designer. They founded their own brand in order to develop and produce two of their own original creations in the watchmaking world: the tailor-made movement "Tourbillon Manège®" and the optical mechanism "Revelation System®". Nearly five years were necessary for the development of these two ambitious and complex projects. Finally, the first historical model of the brand: R01 DOUBLE COMPLICATION comes to life. Today, REVELATION presents the new collections derived from this first model which inaugurates the variations on the "Revelation System®" development. Anouk Danthe and Olivier Leu created the REVELATION brand logo to reflect their own approach: a balanced and harmonious vision blending feminine and masculine qualities.

## LA MARQUE HORLOGERE AU COEUR DU VIGNOLE SUISSE

La marque REVELATION est l'une des plus novatrice et exclusive du marché grâce à son concept unique breveté d'apparition mystérieuse du mouvement « Magical Watch Dial® ». L'entreprise horlogère se trouve entre Genève et Le Brassus, dans le village de Lully-sur-Morges au cœur des vignes. La compagnie a été fondée le 31 janvier 2007 par Anouk Danthe et Olivier Leu, tous deux designers industriels dans l'horlogerie ; un couple, uni dans la vie comme dans les affaires. Anouk Danthe a exercé son art dans quelques-unes des plus belles manufactures de Haute Horlogerie alors qu'Olivier Leu a collaboré avec de nombreuses marques prestigieuses au titre de designer externe. Ils ont décidé de créer leur propre marque pour mettre au point et développer deux de leurs créations inédites dans l'horlogerie : le mouvement manufacture maison « Tourbillon Manège® » et le mécanisme optique « Revelation System® ». Près de cinq ans furent nécessaires au développement de ces deux projets ambitieux et complexes. Naît alors le premier modèle historique de la marque : la R01 DOUBLE COMPLICATION. Aujourd'hui, REVELATION présente les nouvelles collections issues de ce premier modèle qui inaugure les variantes de développements du « Revelation System® ». Anouk Danthe et Olivier Leu ont créé le logo de la marque REVELATION à leur image : un regard équilibré et harmonieux entre féminin et masculin. Pointant le passé pour l'un, tel un hommage aux pionniers de l'horlogerie, et tourné résolument vers l'avenir pour l'autre. Les deux éléments miroirs matérialisent le lien entre l'histoire de la belle horlogerie classique et les tendances nouvelles, jouant avec les matériaux les plus extravagants et les designs les plus étonnants.